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Com cada setmana, l'FCF TV realitza entrevistes a jugadores de futbol i futbol sala de

diferents equips de Catalunya. En aquesta ocasió, la futbolista en posar-se davant dels

micròfons ha estat Laura Castellanos, de l’AE Montmeló.

La jugadora que ha parlat amb l’FCF TV aquesta setmana ha estat la futbolista de l’AE

Montmeló Laura Castellanos, que recorda com van ser els seus inicis en el món del

futbol sala. “Érem un grup de noies d’uns vuits anys que vam decidir començar a jugar a

futbol sala. Tretze anys després seguim gaudint juntes d’aquest esport. Hi ha un gran

ambient”, reconeix. Respecte al que més li agrada d’aquest esport, la jove futbolista

assegura que “gaudeixo molt practicant futbol sala amb les meves amigues. Formar

part d’un equip m’aporta confiança en mi mateixa. Som una pinya”.



Pel que fa al seu club, l’AE Montmeló, Castellanos apunta que “actualment només som

un equip femení, però s’està treballant per crear més conjunts femenins en diferents

categories”. En aquest sentit, fa una crida a les nenes i noies perquè s’apuntin a

practicar futbol sala. “No han de tenir por a venir a provar. Segur que els hi agrada i

després decideixen apuntar-se”, subratlla. Envers el projecte #Orgullosa, impulsat

per l’FCF per promoure el futbol i futbol sala femení català, Castellano remarca que

“em sembla una gran idea per part de l’FCF. Tothom ha de posar el seu gra de sorra per

equiparar el futbol femení al masculí”.



En darrer lloc, la jove jugadora confessa quin és el seu somni esportiu: “m’agradaria

arribar el més amunt possible. M’esforçaré al màxim per donar el millor de mi mateixa.

Seria un somni fet realitat pertànyer a l’elit del futbol sala femení, tot i que serà molt

complicat perquè hi ha moltes jugadores d’un nivell fantàstic”.
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https://www.youtube.com/watch?v=R41btV44bmQ

